
 
 
 Protokoll fört vid MMV styrelsemöte 2024-03-04 
 Plats: MMK lokal  
 Närvarande: 

 Jan Thörnqvist (ordf), Hans Tornerhjelm, Nils-Olof Friberg,  
          Carl-Olof Nordbäck, Lars Lundell (sekr), Joakim Berg, Eva Henningsson,  
          Lotta Påhlsson och Gunnar Törnqvist.  
            

 
1. Mötets öppnande 

Ordförande hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 
 

2. Föregående mötesprotokoll 
Föregående mötesprotokoll är justerat. 
Godkändes och lades till handlingarna. 
 

3. Val av sekreterare och justerare 
Till sekreterare valdes ordinarie och till att  
justera dagens protokoll utsågs Hans Tornerhjelm. 
 

4. Inga-Lena Fischers bortgång 
Tyst minut hölls för Inga-Lena Fischer som gick bort den 22 februari. 
Beslutades att tillsammans med MMK sända en krans till begravningen och att sända 
ett bidrag till Sjöräddningssällskapet på Hasslö. 
 

5. Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkändes. 
 

6. Kommande verksamhet  
5a, Årsmöte 24-03-12 kl 18.00 i Sparresalen. En sextett ur MMK kommer att inleda  
      årsmötet och fika serveras efter årsmötets avslutning. 
      Hans Tornerhjelm svarar för fika tillsammans med styrelsemedlemmar.  
      Underlag insänds till Joakim Berg för tryckning av årsmötesunderlag.       
 
5b, Konsert 24-03-07 kl 19.00 i Sparresalen. Fika serveras i pausen. Nils-Olof Friberg,  
      Gunnar Törnqvist och Lars Lundell ansvariga.     
       
5c, Första maj revelj 24-05-01 kl 0700. Nils-Olof Friberg och Gunnar Törnqvist deltar  
      som vägvisare och medlemsvärvare. Lotta Påhlsson och Carl-Olof Nordbäck  
      reserv.   
 
5d, Musikmarsch 24-05-31 kl 12.00 på Stortorget. Hans Tornerhjelm,  
      Nils-Olof Friberg och Lotta Påhlsson deltar för medlemsvärvning.   
 
5e, Grevagårdskonsert 24-06-12 kl 18.00. Carl-Olof Nordbäck och Hans Tornerhjelm  
      deltar för medlemsvärvning och försäljning. 
 
 
 



 
7. Ekonomi och medlemsutveckling   

Föreningens ekonomi är fortsatt god.  
Ekonomirapporten visar: 
Arbetande kapital:  33 249:-  
Sparkapital:          134 360:- 
Fonderat kapital:  327 590:- i anskaffningsvärde 
                             356 801:- i marknadsvärde             
  
   
Medlemsutvecklingen per 24-01-24: 
Antalet registrerade medlemmar:             1642 
Betalda medlemsavgifter för 2023/240124:    1610 
Nyrekryteringar under 2023 Q4-240301:                                    32 
  
 
Kontakter med företaget Cardskipper pågår angående en förenklad metod för 
inbetalning av medlemsavgifter och hantering av medlemskort. Tjänsten kan utvecklas 
och omfatta många möjligheter att enkelt sprida information till medlemmarna och är 
ett praktiskt sätt för medlemmarna att hantera medlemskortet och utnyttja dess 
förmåner. Planen är att successivt införa tjänsten under året. Tjänsten blir ett alternativ 
för medlemmarna och de som önskar fortsätta med dagens system kan så göra.  
Tjänsten kommer att presenteras vid årsmötet.  
 
 

8. Rapporter       
7a, Rapporter från: 
      Strategigruppen: Skrivelse angående tattoo skall skickas ut till  
      styrelsemedlemmarna för genomläsning och därefter skickas in till  
      Karlskrona kommun. Av skrivelsen framgår att MMK och MMV önskar ett möte  
      med kommundirektören för att presentera och utveckla förslagen till firande av  
      Karlskrona 350 år.  
 
     Medlemsvärvningsgruppen: Förslag framfördes att införa en reducerad  
     medlemsavgift för ungdomar upp till och med 18 års ålder.  
     Förslaget kommer att presenteras vid årsmötet. 
     
     Fikagruppen: Serveringen av fika vid konserter med paus uppskattas av publiken  
     och fungerar bra.  
 
7b, Styrelsen avvaktar förslag från valberedningen inför årsmötet. Hans Tornerhjelm  
      tar ytterligare kontakter med valberedningens ordförande.  
 
7c, Hans Tornerhjelm redovisade förslag till artiklar att sända till nya medlemmar  
      samt att sälja i samband med MMK konserter där MMV är representerad.  
      Beslutades att klistermärken och ficklampor med nyckelknippa ska anskaffas för  
      tilldelning till nya medlemmar.  
      Beslutades vidare att bag och keps skall anskaffas för försäljning.  
      Hans Tornerhjelm anskaffar artiklarna. 
 



 
 
 
 
 
 
7d, Joakim Berg redovisade att Reveljen är utsänd. I nästa nummer kommer 
information angående nya digitala medlemskort och möjligheten att erhålla tidningen 
digitalt istället för i pappersformat. 
 

9. Till styrelsen inkomna ärenden 
Inga. 
   

10. Övriga ärenden 
Inga. 
 

11. Nästa styrelsemöte 
Nästa styrelsemöte sker 24-04-15 kl 16.00 i ordinarie lokal. 
 
 

12. Mötet avslutas 
Ordförande avslutade och tackade för ett väl genomfört möte. 

 

 
 


